
Zápis z     jednání komise místní části Žešov č. 1/2024

Počet stran: 1
Datum konání: 
15.1.2023 (18:00 – 19:10 hod.) v budově hasičské zbrojnice, klubovna SK Žešov.

Přítomni: 
Pavel Šmíd, Martin Vyplel, Aleš Koutný st., Aleš Koutný ml., Zdeňka Zelená, Petra Zelená, Lukáš
Vinter, Miloš Berka, David Hanousek, Martin Hájek, Patrik Tomeček.

Omluveni:
-
Hosté:
2 občané Žešova

Program: 
1. Zahájení 
2. Administrativní záležitosti 
3. Diskuze (požadavky) 
4. Závěr 

Ad 1/ Zahájení 
V úvodu přivítal předseda komise přítomné členy, občany a seznámil je s programem. Na základě
přítomnosti komise je usnášeníschopná. 

Ad 2/ Administrativní záležitosti 
Komise řešila požadavek z Odboru správy a údržby majetku města (email ze dne 4.1.2024), 
ohledně pronájmu pozemku p.č. 480 v k.ú. Žešov. 
Hlasování komise:
ANO: 1 NE: 4 ZDRŽEL SE: 6

Ad 3/ Diskuze (požadavky)
- V rámci diskuze byl ze strany občanů vznesen požadavek o umístění lavičky v uličce p.č. 410/1

v k.ú. Žešov (poloha umístění viz příloha - bod na mapě).
Komise nemá námitky, souhlasí a tímto žádá město o umístění lavičky ve výše uvedené lokalitě. 

- V rámci celkové rekonstrukce uličky č.p. 96/1 bylo zřízeno na návrh občanů tzv. obratiště či
prostor pro otáčení vozidel č.p. 96/2 vše v k.ú. Žešov (před domem rodiny Koutných … poloha
umístění viz příloha - bod na mapě):
Na základě toho žádáme, aby společnost FCC využívala k otáčení své techniky daného místa
k tomu určené. Navrhujeme dané místo označit cedulkou, aby bylo zřejmé, že se jedná o prostor
pro otáčení vozidel.
Zároveň bychom uvítali, aby dané místo pro otáčení bylo hlavně v zimním období udržováno,
tak jako ostatní plochy v majetku města.

Ad 4/ Závěr 
Předseda poděkoval všem za účast na jednání a za vznesené podněty. 

Zapsal: Aleš Koutný ml. 
Schválil za komisi místní části Žešov:
předseda: Pavel Šmíd 
místopředseda: Martin Vyplel


